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Jaarverslag
De certi�cering voor het keurmerk Kwaliteit Laat Je Zien is een continu proces. Iedere drie jaar vindt er een audit plaats op de zorgboerderij. In
de tussentijd wordt elk kalenderjaar getoetst door middel van het jaarverslag. In het jaarverslag geeft de zorgboer(in) een weergave van alle
ontwikkelingen op de zorgboerderij en legt hij/zij verantwoording af over het voldoen aan de eisen van het kwaliteitssysteem.

Dit jaarverslag heeft betrekking op:

Bedrijfsgegevens

Ondernemingsgegevens

Melkveehouderij H.A.C.M. van den Nieuwelaar

Registratienummer: 1109

Rimpelaar 40, 5124 RB Molenschot

Rechtsvorm Vennootschap onder �rma (vof) ingeschreven bij Kamer van Koophandel onder nummer 17215895

Website: http://www.zorgboerderijraakeind.nl

Locatiegegevens

't Raakeind

Registratienummer: 1109

Rimpelaar 40, 5124 RB Molenschot

Aangesloten bij de Federatie Landbouw en Zorg via: ZLTO

http://www.zorgboerderijraakeind.nl/
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1 Inleidende vragen voor het Jaarverslag
Door middel van onderstaande vragen wordt de inhoud, van een aantal hoofdstukken, van het jaarverslag bepaald.

1.1 Wilt u een voorwoord aan het jaarverslag toevoegen?

Ja, Voorwoord toevoegen
Ja, Zorgboerderij in beeld toevoegen

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

1.2 Welke medewerkers zijn er op de zorgboerderij?

Naast de ondernemer(s), is er personeel in dienst
Naast de ondernemer(s), zijn er vrijwilligers

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

1.3 Waren er in het verslagjaar meldingen en/of incidenten?

Ja, van ongevallen en bijna ongevallen
Ja, van agressie

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

1.4 Wilt u meewerken aan een enquête t.b.v. kengetallen over de zorglandbouw?

Deze vraag gaat over een enquête van de Federatie Landbouw en Zorg t.b.v. de belangenbehartiging.

Nee

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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2 Voorwoord

2.1 Voorwoord van de zorgboerderij

Ik zit in isolatie. Afgelopen weekend heb ik me laten testen en ben ik, helaas, positief getest. Wat een bijzondere situaties hebben we
gehad in het afgelopen jaar. Ik hoop van harte dat 2021 ons beter gezind is. De reden dat ik dit zo expliciet benoem zal u na het lezen van
het jaarverslag duidelijk zijn. 

Omdat ik als mens nu eenmaal probeer om alle situaties positief te benaderen, pak ik deze week van isolatie aan om overhead taken aan
te pakken. Zo probeer ik contact te leggen met de gemeente om afspraken te maken, ga ik me inleren in het facturatie programma van
SZZ, zodat ik vanaf januari kan gaan factureren via dit kanaal, ga ik me richten op een super surprise voor de kinderen en heb ik me
voorgenomen om een heel eind te komen met dit jaar verslag. 

Toch merk ik dat ik mijn energie wel moet verdelen. Ik heb gelukkig geen hardnekkige Corona klachten. Maar vermoeidheid en hoofdpijn
spelen wel op wanneer ik te veel acties ondernomen heb. 

Ik hoop u mee te kunnen nemen in een bijzonder jaar. Een jaar waarin we, als zorgboerderij, gegroeid zijn. We hebben veel plannen en
ambities voor de toekomst. Met als korte termijnsdoel het bouwen van een nieuwe loods waardoor we de zorg e�cienter en praktischer
werkbaar kunnen maken. Hierdoor moeten we nog verder kunnen groeien en toch onze professionele, individuele zorg kunnen behouden. 

Maar ook een jaar waarin een groot con�ict met SOVAK centraal staat en natuurlijk Corona. Dit laatste houdt heel de maatschappij in zijn
greep en heeft zeker ook zijn weerslag op de boerderij. 

Veel leesplezier!

 

Groet, 

Desiree

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

2.2 Zorgboerderij in beeld

Drie uiteenlopende foto's.

Bewust voor deze drie foto's gekozen. Eind 2019 hebben we ons prachtige paard, Joe, mogen verwelkomen op de boerderij. Hier hebben we
heel 2020 erg van genoten. Mijn dochter en ik zijn fanatiek aan het rijden, maar Joe blijkt ook een heel lief paard te zijn voor onze
hulpboeren. Als standaard activiteit is paardrijden toegevoegd. Echt een aanwinst voor ons allemaal. 

De tweede foto heb ik bewust gekozen. Hier ziet u dat we dit jaar door de mais aan het rijden zijn geweest om te gaan beregenen. Voor
het derde jaar op rij hebben we hele warme zomers. Met temperaturen boven de 40 graden. Dit betekend iets voor het agrarische bedrijf.
Het geeft zorgen voor het gewas en veel extra werk (en kosten) om toch een optimale oogst te krijgen. 

Als laatste een goede oogst uit de moestuin. De moestuin staat al jaren in mijn actieplan om te optimaliseren. Dit jaar is het goed gelukt
om de moestuin optimaal te benutten. Dit komt mede door Corona. In het voorjaar moest de zorgboerderij dicht en heb ik veel meer tijd
gehad om met de regelmaat even in de moestuin te kruipen. Daarnaast is er een vrijwilligster aangetrokken die, net na de eerste
lockdown haar expertice in de moestuin heeft losgelaten.  
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Afbeelding 1

Afbeelding 2
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Afbeelding 3

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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3 Algemeen

3.1 Het afgelopen jaar op de zorgboerderij

Een beschrijving van de activiteiten op de zorgboerderij en de belevenissen van de deelnemers, medewerkers en zorgboeren. Ook veranderingen
en ontwikkelingen op de zorgboerderij komen aan bod. Het kan gaan over bijvoorbeeld het zorgaanbod, een verbouwing, de �nanciering en de
kwaliteitseisen.

Zoals u in het voorwoord heeft kunnen lezen is er een hoop gebeurt op de boerderij. Ik ga puntsgewijs deze gebeurtenissen beschrijven.
Tevens ga ik proberen dit beknopt te doen. Dit is lastig, of beter, dit vind ik lastig. Het komt namelijk dicht bij mij als persoon. Ik zit er met
mijn emotie in, en dan is het moeilijk om alleen feitelijke informatie te geven. 

 Con�ict met SOVAK:

Dit jaar stond in het teken van een con�ict met SOVAK. Al 13 jaar werken we samen in vertrouwen, hand in hand, we delen onze visie op
zorg en stellen beide de hulpvraag van de cliënt centraal. Tot dit jaar. 

Vorig jaar rond deze tijd heb ik mijn audit gehad. In de aanloop naar de audit had de auditor al de opmerking dat we, samen met SOVAK,
kritisch naar ons contract moesten kijken. Dit omdat we in het contract niets benoemen over de verantwoording van zorg voor de cliënten
die we over en weer begeleiden. Deze opmerking heb ik direct bij de manager van de boerderij neergelegd. Ik denk dat het eerste moment
in oktober 2019 is geweest. 

Nu, november 2020 is hier nog steeds niets van op papier. 

A�jn, in februari is onze toenmalige manager opgestapt. Haar stokje is overgenomen door een manager die sinds een jaar of 2 binnen
SOVAK werkzaam is. Jammer genoeg kwam 16 maart de Lock down waardoor we als zorgboerderij ook onze deuren moesten sluiten. 

Dit resulteert erin dat de 'nieuwe' manager een lastig pakket op haar bordje kreeg. Voor iedereen is deze situatie nieuw, spannend en
onduidelijk. Hiervoor alle begrip. Maar over de inhoud van de Corona crisis straks meer. 

Voor ons werd al snel duidelijk dat het onmogelijk is om contact te krijgen met de nieuwe manager. Zowel via mail of telefoon is het niet
mogelijk om antwoord op vragen te krijgen. Geen idee wat hier de aanleiding voor is. Maar in een situatie waarin het voor iedereen
onzeker is, zowel beleidsmatig als omtrent de vergoedingen, had ik heel wat vragen waarover ik graag de dialoog met haar aan wilde gaan.

Na een aantal weken lock down krijg ik een telefoontje van een collega zorgaanbieder. Er is een cliënt van ons (die woont binnen een
andere zorgaanbieder en via SOVAK dagbesteding bij ons ontvangt) die de vraag heeft om de dagbesteding weer op te pakken. Hij is
psychotisch en dit wordt niet beter door de lock down. De vraag wordt ondersteund door de GGZ. 

Ik heb deze vraag bij de manager neergelegd. Hierop geen reactie gekregen. Een aantal dagen later krijg ik de vraag van de
woonbegeleiding of ik al iets gehoord heb over de mogelijkheden om te gaan starten, want de situatie omtrent deze cliënt wordt steeds
nijpender. Inmiddels is de crisisdienst van de GGZ ingeschakeld. Op eigen initiatief heb ik aangegeven dat deze cliënt per direct kan
komen. De vraag van de cliënt staat voor mij voorop. Ik was er heilig van overtuigd dat de verantwoording, �nanciering en vormgeving van
deze zorg achter de schermen geregeld zou worden. Dit is immers de manier waarop wij al jaren samenwerken: de cliënt vraag staat
centraal. 

Helaas, nadat ik de manager had gemaild dat ik de cliënt op ging vangen, had ik twee dagen later wel een reactie van het management.
Op vrijdagmiddag lees ik een mail die heel formeel was opgesteld, waarin ze aangeeft dat dit niet onze manier van samenwerken is, ze
wijst op ons contract, ze trekken zich terug van zorg. Dit had ik compleet niet zien aankomen, en, ik geloof niet dat ik ooit al zo boos ben
geweest! Verdrietig en teleurgesteld is misschien een betere verwoording. 

Ik heb direct geprobeerd in contact te komen, maar helaas, dit lukte niet. Toen heb ik een oud manager van hier gebeld en haar voorgelegd
dat ze me moet helpen. Dit heeft ze zo �jn gedaan. Allereerst heeft zij geregeld dat de zorg voor deze cliënt wel ingezet kon worden. Later
belde onze manager terug en zij heeft haar excuses aangeboden. Maar op dat moment was de toon wel gezet. Dit is het begin van een
con�ict waarin voor mij zeer duidelijk is geworden dat de visie op zorg compleet veranderd is. 
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Op 10 juli hadden we een gesprek. In dit gesprek zouden we het over het contract gaan hebben. Aanleiding was de bovenstaande casus en,
in mijn beleving, zouden we het gaan hebben over hoe we de verantwoording van zorg zouden gaan vastleggen, zodat de zorg in de
toekomst verankerd zou zijn. 

Niets bleek minder waar. Dit gesprek vond plaats binnen SOVAK en onze manager en een �nanciële medewerker waren hierbij aanwezig.
Al snel werd duidelijk dat SOVAK de corona crisis aanpakt om de organisatie goed onder de loep te nemen. Hierbij werd duidelijk dat
samenwerkingsovereenkomsten, zoals ons contract, niet meer van deze tijd waren. Dit soort overeenkomsten wilde SOVAK niet meer
hebben en hun voorstel was dan ook om te gaan kijken naar een andere vorm van samenwerken. Het kwam er op neer dat de
vergoedingen niet meer toereikend waren. Daarnaast was het beleid van SOVAK om kosten te drukken door dagbesteding dicht bij huis te
gaan aanbieden. De kinderboerderij gaat men nieuw leven in blazen en de cliënten die hier werken kunnen daar dan ook hun dag invullen.
We hebben het gesprek positief afgesloten en een nieuwe afspraak gemaakt na de zomer. In de tussentijd zou SOVAK gaan nadenken
over een alternatief contract en Harm en ik zouden gaan nadenken wat voor ons opties zijn. 

Eenmaal in de auto heb ik alleen maar gehuild. Ik zag mijn droom, mijn kindje, mijn trots ten gronde gaan door twee dames die geen enkel
beeld, gevoel of empathie bij het bedrijf hebben. Daarnaast is er dus alsnog niets afgesproken omtrent de cliënt die wij opgevangen
hebben wat betreft verantwoording of vergoeding. 

In de weken die volgenden hebben we veel acties uitgezet. Dat varieert van een emotionele brief aan de Raad van Bestuur, het maken van
een power point om ouders te informeren en het schrijven van plannen om los van SOVAK door te gaan. Dit met ups en downs. Wat ik nog
het meest verschrikkelijk vond is dat deze veranderende visie ingegeven wordt door een individuele manager, die een samenwerking van
13 jaar zomaar overboord kan gooien. Voor cliënten die hier al vanaf dag 1 een hele �jne dagbesteding ontvangen, bepaald iemand op
kantoor ineens dat er een bommetje onder komt. Wetende dat zij, tot op de dag van vandaag, nog nooit lij�ijk op de boerderij is geweest.

Het mag duidelijk zijn dat Harm en ik een zomer met veel zorgen hebben gehad. 

Op 4 september hebben we een vervolg gesprek. Harm en ik hebben ons voorwerk gedaan en 3 scenario’s geschreven waarin wij
aangegeven wat wij willen. 

1: We blijven samenwerken met het huidige contract, zonder dat er �nanciën ingeleverd worden. Sterker nog, we gaan kijken naar de
indexering van zorg waar al 13 jaar lang niets aangedaan is. 

2: We gaan werken in Onder Aannemerschap. Cliënten blijven van SOVAK, maar Harm en ik gaan de hele ondersteuning op ons nemen. 

3: Onze samenwerking stopt en we geven cliënten en ouders de keuze of ze bij ons willen blijven en dus zorg in gaan kopen via SZZ of
niet. 

De toon van het gesprek was heel anders. Wat hier de aanleiding voor was is mij nog niet duidelijk, maar de toon was milder. Men wilde
niet gaan stoppen met ons en ze wilden gaan zoeken naar oplossingen. Terwijl zij hun voorstel presenteerde bleek dat ze ons oude
contract voor zich hadden liggen. Dit oude contract is in 2017 herzien. Slordig, zeker omdat ik het nieuwe contract al een keer eerder aan
het managent had gemaild. Berekeningen klopte dus niet, dus we zijn weer uit elkaar gegaan en SOVAK zou opnieuw gaan rekenen. 

Op 2 oktober hebben we voor de laatste maal bij elkaar gezeten. Tot onze grote verbazing werd het echt onderhandelen. Ze hebben ons
twee voorstellen gedaan om geld te minderen. Dit was voor ons geen optie waardoor ze uiteindelijk hebben aangegeven dan toch maar
met het huidige contract door te gaan. Een aantal aanpassingen:

- wij gaan niet groeien in vergoedingen (indexering) zolang we niet aan het bedrag zit wat SOVAK eigenlijk zou willen

- ik kan uren declareren wanneer ik cliënten van SOVAK opvang, zonder dat zij personeel leveren

- we altijd met een minimum van 6 cliënten kunnen declareren, volgens huidig contract, ook in Corona tijd wanneer er niemand aanwezig
is geweest

Met andere woorden, voor ons wordt het contract alleen maar beter, en dit hebben ze zelf aangeboden. Alle onrust, een hele zomer van
ellende, spanning, tranen, uitzoekwerk etc etc voor niets. We gaan gewoon verder met het oude contract. 

Dit doet iets met mijn vertrouwen. Ik kan hier niet over heen stappen en doen alsof het laatste half jaar niet heeft bestaan. Dit heb ik ook
zo uitgesproken. Toch beslissen Harm en ik om hiermee akkoord te gaan. Om de doodeenvoudige reden dat we de cliënten van SOVAK
graag hun plekje op de boerderij willen laten behouden. Er zullen namelijk altijd ouders of netwerk zijn die het niet aandurven om
dagbesteding los van SOVAK aan te gaan. En dat snap ik, respecteer ik en betekend dus ook dat ik deze cliënten dan dus los moet laten
omdat ik een con�ict met SOVAK heb. Nee, dat past niet in onze visie. Ik moet me nu professioneel opstellen en niet met emotie naar dit
con�ict kijken, maar de vraag van de cliënt voor ogen houden. 

Maar geloof me: dat is niet makkelijk!!
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Nu, 19 november, hebben we nog steeds geen aangepast contract. Gisteren heb ik weer een mail gedaan. Ik heb besloten om niet meer
alleen naar het management te mailen, maar van elke mail stuur ik ook een cc naar de Raad van Bestuur. Hierdoor hoop ik dat ik wel
serieus word genomen.

In ons laatste gesprek heb ik de ruimte gekregen om mijn gevoel omtrent de organisatie weer te geven. Ik heb aangegeven dat ik
betrokkenheid mis, dat er een gebrek aan communicatie is en dat we het gevoel hebben dat we niet meer zijn als dat logo boven aan een
brief. Het management heeft hier naar geluisterd, met begrip gereageerd en zij zelf gaf aan: ‘vertrouwen gaat te paard, en komt te voet’.
Ze heeft me gevraagd of ik de samenwerking weer de tijd wil geven om vertrouwen terug te laten komen. En wat gebeurt er, geen
antwoord op de eerste de beste keer dat ik haar mail.

 

In het jaar verslag wordt er altijd gevraagd om terug te kijken, hieruit je leerpunten te pakken en conclusies te omschrijven. Terug kijken
heb ik gedaan, ik ben nog steeds aan het leren in deze situatie en als ik een actie moet omschrijven voor volgend jaar…? Ik weet het nog
niet. Ik weet niet of we volgend jaar nog samenwerken met SOVAK. Mogelijk zijn we hiervoor te ver van elkaar vervreemd.

Het is nu 1 februari. We zijn inmiddels twee gesprekken verder. Begin januari hebben we bij elkaar gezeten en hebben we heel open alle
frustraties en emoties geuit. We kregen de ruimte om emotioneel te zijn, later hebben we het gesprek weer professioneel voortgezet en
uiteindelijk zijn we als volgt uit elkaar gegaan. Wij hebben aangegeven dat wij liever stoppen met het huidige contract en in onder
aannemerschap door willen gaan. De directie geeft direct aan dat ze hier geen voorstander van zijn, maar dat ze dit ter overweging wel
mee willen nemen. SOVAK op zijn beurt beloofd ons om binnen 3 dagen een voorstel te doen, zoals zij de samenwerking graag zouden
zien. Vervolg afspraak op 29 januari.

Hier hebben ze zich aan hun woord gehouden. Binnen drie dagen hadden we een voorstel liggen van de directie. Dit was een prima
voorstel. Een waaruit blijkt dat men ons waardeert. Ik snap de beweegredenen waarom hun voorkeur niet uitgaat naar
onderaannemerschap. Harm en ik besluiten dan ook akkoord te gaan met hun voorstel. Op 29 januari zitten we wederom bij elkaar. Nu we
de basis van het contract besproken hebben gaan we nog zitten op de zorginhoudelijke kant. Dus:

- we spreken af dat we elke 3 maanden een werkoverleg hebben met alle betrokkenen bij elkaar

- er een passage in het contract komt waarin de verantwoording van zorg beschreven staat

- we missen een maximaal aantal cliënten in hun voorstel

We zijn met een goed gevoel van tafel gegaan. Voor beide partijen. Dit ook zo aan elkaar uitgesproken. Eerlijkheidshalve moet ik wel
bekennen dat de theorie er dan nu wel goed uitziet, maar ik ben sceptisch over de uitwerking in de praktijk. 

Voor nu zijn wij in afwachting van het concept contract dat SOVAK opstelt. 

11 februari. We hebben een concept voorstel ontvangen. Fijn. Als ik heb bovenstaande verhaal lees, voel ik duidelijk mijn emotie. Nu de
gesprekken gevorderd zijn staan Harm en ik weer positief richting de toekomst. Vertrouwen zal weer moeten groeien, maar de wil om met
elkaar goede zorg te verlenen is er. Ik heb getwijfeld om het bovenstaande aan te passen. De bewuste keuze gemaakt om dit niet te doen.
De manier waarop ik het proces beschreven heb, is precies de manier waarop ik het ervaren heb. Deze transparantie in de zorg vind ik
belangrijk. 

Ondanks dat ik hier nog veel over kan vertellen, denk ik dat ik het hierbij laat. Iedereen die hier graag meer informatie over wil nodig ik van
harte uit om het gesprek met me aan te gaan.  

 

Corona:

Onze volgende crisis. Toen ik in het vroege voorjaar op het nieuws hoorde dat men zich in Italië zorgen maakte over een zeer besmettelijk
virus, heb ik mezelf opgetut om nog een avondje heel gezellig en onbezorgd carnaval te gaan vieren.

Als ik daar nu op terug kijk kan ik mezelf wel voor mijn kop slaan. Begin maart merken we de gevolgen van het oprukkende virus al goed.
Besprekingen worden afgelast, cliënten die al een keer thuis blijven en privé cancelen we onze eerste etentjes al. De adviezen van het
RIVM volgen we op en we vermijden zoveel mogelijk sociale interacties. Helaas, op 16 maart zijn wij ook gesloten. In nauw overleg met
jobcoach en netwerk besluiten we dat er twee cliënten blijven komen. Maar op 22 maart besluiten we volledig te gaan sluiten. Ineens kan
ik het individuele belang niet meer centraal zetten, maar weegt het maatschappelijk belang zwaarder.
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Raar. Raar om ineens in een surrealistische wereld te leven. En rustig. Dat ook. Geen stress om in de ochtend het stalwerk op tijd gedaan
te hebben zodat ik op tijd binnen ben voor de kinderen, geen zorgen voor cliënten en geen werk moeten organiseren. Zelf, geheel op mijn
gemak en wanneer het mij het beste uitkomt, alle dieren verzorgen, ja, dat is meer werk in mijn eentje, maar ik had niet veel anders meer
te doen.

We hebben ook veel geleerd van deze periode. Dat je tot rust komt, zegt ook iets over de voorgaande periode.

Maar o wat mis je snel de roering op het bedrijf.

Ik heb geprobeerd via het sturen van kaartjes, maken van video’s, koekjes bakken en gewoon telefoontjes plegen, toch in contact te blijven
met de cliënten. Dit was niet altijd makkelijk.

 

Vanaf begin mei start ik weer met crisis opvang. Ik start met twee cliënten, halve dagen, drie dagen per week. Langzaam komt hier
uitbreiding in.

Zoals eerder benoemd start er ook een cliënt van SOVAK, die ik ga begeleiden. Door het gebrek aan communicatie en moeizame
samenwerking kiezen ouders ervoor om direct zorg af te gaan nemen via SZZ bij mij. Een groot compliment voor ons.

 

Per 1 september start SOVAK weer. We hebben looplijnen in de kantine aangebracht, hygiëne maatregelen getroffen, gescheiden pauze
houden ingevoerd etc. Het is wennen, maar iedereen wil graag alles in het werk stellen om de maatregelen zo goed mogelijk te kunnen
volgen.

 

Gelukkig hebben we een heel goed najaar gehad waardoor we nog lang buiten pauze hebben gehouden. Daarnaast hebben we ook de loods
opgeruimd en hier een kantine gerealiseerd waardoor we nog langer half buiten konden verblijven.

 

Op 7 september word ik heel verkouden. Gewoon neusverkouden, maar ik ben in quarantaine gegaan in afwachting van de test uitslag.
Gelukkig negatief.

 

Eind september nemen de besmettingen weer toe, en ik merk dat ik er zeer onrustig van wordt.

 

Op 5 oktober start onze laatste cliënt. Yes, we zijn weer compleet! Dit vieren we met taart!!

Nu we weer compleet zijn en we weer richting toekomst durven kijken ervaar ik dat het afgelopen half jaar ook veel invloed heeft gehad op
het behalen van doelen, en het evalueren van plannen. Dit ga ik weer actief oppakken.

 

Op 8 november krijg ik een telefoontje van twee cliënten dat ze positief getest zijn. Hierop maken Joelle, Harm en ik (in nauw overleg met
de GGD) beleid. SOVAK gaat in quarantaine omdat zij samen in de bus hebben gezeten. Overige cliënten kunnen gewoon komen.

Harm moet ook in thuis quarantaine omdat hij met 1 van de cliënten in de auto heeft gezeten. Jammer genoeg ontwikkeld Harm 6 dagen
later ook klachten. Na een onrustig weekend met overleg en testen, is het hele gezin op maandag positief getest.

In de week die volgt kan SOVAK dus weer beginnen, zij hebben hun 10 dagen quarantaine gehad, en ‘mijn’ clubje heeft dus nu een week
vrij.

 

Op vrijdag 20-11 stuur ik een mail naar de cliënten en netwerk dat ze op maandag weer kunnen gaan beginnen. Fijn!
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Op 14-12 geeft de minister president weer een toespraak. Een nieuwe lockdown is een feit. Gelukkig is in de avond al bekend dat wij als
zorgboeren de zorg mogen continueren. Op dinsdag 15-12 geeft, na intern overleg, ook SOVAK aan dat de activiteiten centra gewoon open
blijven. Dit tot grote opluchting van de hulpboeren. 

 

Ik heb iedereen beloofd dat ik trakteer op een heerlijke taart wanneer Corona de�nitief voor bij is!

 

Er is natuurlijk nog meer gebeurd:

 

Gelukkig zijn er ook leuke gebeurtenissen geweest. We zijn gegroeid met de zorg. Een aantal cliënten zijn ingestroomd in het jaar. Zou de
sterkte groei te maken hebben met de Corona crisis? Worden mensen overvraagd waardoor er meer uitval is? Meer mensen behoefte
hebben aan ondersteuning?

Ik ben al jaren op zoek naar vrijwilligers. En in dit afgelopen jaar hebben zich drie vrijwilligers gemeld. Deze heb ik aangenomen, en hier
dan ook een stop op gezet. Ik denk dat ik wel 5 anderen heb af moeten wijzen.

Voorheen liepen vrijwilligers altijd via SOVAK. Maar toen de eerste vrijwilliger zich dit jaar heeft gemeld kreeg ik geen enkele respons van
de vrijwilligers coördinator. Toen ik eenmaal reactie had, was men heel terughoudend. De coördinator zou het opnemen met de manager,
en dat was een dood spoor. Harm en ik hebben besloten om zelf de vrijwilligers aan te nemen.

 

In januari heeft Jos, onze vaste begeleider van SOVAK, zijn laatste dag gedraaid. Dit was een gezellige en feestelijke dag.

Op 11 januari hebben we met familie en vrienden zijn afscheidsreceptie gehad. Dit hebben we gecombineerd met de nieuwjaarsreceptie.

 

In 2020 ben ik met Stichting Prisma en Stichting Amarant een Onderaannemerschap aangegaan. Met beide partijen een kwaliteitstoets
doorlopen. Goed om een basis met ander zorgaanbieders te hebben.

 

Beschermd wonen:

Op 16 januari heeft er een gesprek plaatsgevonden tussen Marleen Loods van de gemeente Gilze en Rijen en iemand van ruimtelijke
ordening. De vraag om beschermd wonen aan te gaan bieden stond centraal. De mogelijkheid om te gaan bouwen voor zorg (een
zorgwoning) is momenteel uitgesloten. Maar het plaatsten van een unit en hierin beschermd wonen aanbieden behoord zeker tot de
mogelijkheid. Hiermee gaan we aan de gang.

In januari vind er een gesprek plaats met de Raad van Bestuur van SOVAK om te kijken naar mogelijkheden tot samenwerking omtrent
het aanbieden van Beschermd wonen.

Op 2 augustus dien ik een principe verzoek in voor het plaatsen van een woonunit bij de gemeente.

Tot op heden nog niets van vernomen.

 

Op 3 oktober komt er een journalist en fotograaf van BN de Stem langs. Ze komen een artikel schrijven over de zorgboerderij. Super leuk!

 

In Juni mijn BHV cursus eindelijk herhaald, na heel veel vertraging…

De brand blussers zijn weer gekeurd en begin december hebben we de calamiteiten en brand oefening via SOVAK weer gehad.
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We zijn vorig jaar begonnen het met schrijven van een nieuwsbrief. Dit levert veel positieve reacties op. In het begin van het jaar hebben
we er 1 de deur uit gedaan. Tijdens de corona periode heeft dit even stil gelegen, maar op 2 oktober is de derde nieuwsbrief dan toch een
feit geworden!

 

We hebben bouw plannen. We gaan een werktuigenloods bijbouwen, aanvraag is in september bij de gemeente ingediend, waardoor de
zorgboerderij de ruimte krijgt om het kleinvee in de oude loods onder te brengen. Dit met als doel om e�ciënter te kunnen ondersteunen.

Hierdoor zijn wij kans om de zorgboerderij te gaan uitbreiden. Spannend altijd weer, in afwachting van de gemeente, aannemers vragen
voor offertes etc.

Ook zijn wij benaderd door een energie leverancier en zijn er plannen ontstaan voor een zonneweide. Deze plannen staan in de
kinderschoenen, en we gaan nu samenwerken om te kijken of we deze plannen kunnen gaan realiseren. Dit vraag een lange weg in een
bureaucratische wereld. De uitkomt hiervan is nog zeer onzeker, maar wel een leuk traject om mee bezig te zijn.

 

Meerdere intervisie momenten met collega zorgboeren gehad. Gelukkig kon dit doorgang vinden via Teams. Fijn om elkaar toch te kunnen
spreken en af te stemmen hoe ieder zich staande houd in deze bijzondere tijd.

 

In het najaar heb ik het tevredenheidsonderzoek gehouden. Jammer genoeg heeft maar 1 ouder het onderzoek ingevuld. Van de cliënten
heeft bijna iedereen hem ingevuld. De resultaten volgen nog.

Als laatste nog bij dit algemene stuk. De �nanciën. We kunnen concluderen dat we �nancieel een stabiel bedrijf zijn.

We hebben in het afgelopen jaar met elkaar benoemd dat we willen gaan groeien met de zorg. De agrarische sector is een zeer onzekere
sector. De bedreigingen vanuit de overheid en maatschappij zijn groot.

De voorgenomen groei in de zorg hebben we al ingezet. Deze willen we verder uitbreiden door de mogelijkheden voor uitbreiding met
andere doelgroepen te bekijken. We krijgen aanvragen voor jeugd en ouderen. Harm en ik zijn ons aan het oriënteren op de mogelijkheden
hieromtrent.

 

 

 

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp is 1 actie opgenomen in de actielijst.

3.2 Algemene conclusies

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van de ontwikkelingen en situaties die bij "3.1 Het afgelopen jaar op de
zorgboerderij" zijn beschreven.

Hmmm, de bedoeling is dat ik een korte evaluatie geef van alle ontwikkelingen. Ik ga het proberen. 

Een belangrijke conclusie die ik wel kan trekken is dat het redelijk rustig is geweest op de melkveehouderij. In mijn jaarverslag van vorig
jaar richtte ik me vooral op de stikstof crisis in de agrarische sector. Deze is dit jaar eigenlijk geheel overschaduwd. Toch is het mede
door deze crisis, dat we ons richtten op een groei in de zorg. 
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We hebben een onrustig jaar achter de rug en alle ontwikkelingen hebben veel invloed gehad, vaak op onze gemoedstoestand bijvoorbeeld.
Maar dit jaar heeft ons wel gesterkt in de plannen die we willen voor de toekomst. Voor ons is heel duidelijk geworden hoe wij onze
toekomst zien. Wij zijn ook gesterkt in onze overtuiging dat we een prachtig bedrijf hebben, met een goed team, sterke visie en
professionele zorg. Een bedrijf wat het waard is om verder in te investeren en krachtig naar de toekomst te kijken. 

Dit gaan we dan ook doen. Met de bouw in het vooruitzicht en samenwerkingspartners die graag met ons in zee willen gaan we samen een
plan maken. 

Ik ben geweldig aan het leren als het gaat om personeel beleid. Het voelt een beetje als ondernemen 2.0. Dit hoop ik in te zetten volgend
jaar, door een groei te maken met de zorgboerderij waardoor we personeel gaan aannemen. 

In het afgelopen jaar ben ik ontzettend geholpen door onze partners. De gemeente en SZZ zijn organisaties waar we ons gewaardeerd en
gesteund door voelen. Dit is een goede basis en moeten we alleen maar zien te verstevigen. Maar ook uitbreiding met het netwerk van
collega zorgaanbieders staat hoog in het vaandel voor 2021.

Partners als, Vrij op Naam, een energieleveranciers en buurtondernemers, oa Trayplant, zijn partners waar we mee samen willen werken
op duurzaamheid en innovatie. Ook hier liggen kansen en uitdagingen. 

We gaan dus nog genoeg doen volgend jaar. 

Wat betreft de doelstellingen van vorig jaar:

- We hebben inmiddels een vrijwilliger voor de houtbewerking! Super leuk. Een �jne man, die wegens ziekte tijdelijk revalideert. De vraag is
wanneer hij weer zal gaan uitstromen naar betaald werk, maar voor als nog kunnen wij pro�teren van zijn handige handen. 

- We hebben Jos een goed afscheid kunnen geven. Dit was een prettig en feestelijk afscheid!

- We hebben van allerlei formaliteiten doorlopen en aangepast:

* Ouders zijn geïnformeerd over de mogelijkheid om paard te rijden en hebben middels een formulier toestemming geven, of niet. We
hebben het formulier 'Beeld en Geluid' aangepast aan de nieuwe AVG eisen. Tevredenheidsonderzoek is afgenomen. Jaarplanning voor
evaluatie gesprekken is gemaakt en zo goed als mogelijk (ivm corona crisis) doorlopen. Als vanzelfsprekend is de Zoonose certi�caat
ook verlengd. 

* Brandblussers zijn getest, calamiteiten oefening is gedaan. 

* de moestuin is functioneler gemaakt. 

Wat we niet hebben kunnen realiseren is de verantwoording van de begeleiding tussen SOVAK en ons in het contract vast te laten leggen.
Hier ben ik nog druk bezig...

Het optimaliseren van het gebruik van het programma ONS blijft ook staan voor volgend jaar. Ik ben hier actief mee bezig (bijv. facturatie
via ONS ook voor cliënten die via PGB of OA komen)

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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4 Deelnemers en medewerkers

4.1 Deelnemers

Een beschrijving van de doelgroepen, het aantal deelnemers en de wijzigingen hierin.

Wij hebben alleen mensen met een verstandelijke beperking. Vaak wel met aanverwante stoornissen als:

- Psychiatrische ziekte beelden

- autisme spectrum stoornissen

- lichamelijk ziektebeelden

- N.a.h.

Tevens kunnen wij ook ouderen op onze boerderij ontvangen. Momenteel zijn er al wel ouderen, maar altijd met VG als basis. 

Zoals ik bij 3.1 beschrijf zien wij onze groep sterk groeien. Of dit nu komt door Corona of niet, feit is dat we graag wilden gaan groeien, en
dit is gelukt. Ik kan niet zeggen dat er 1 doelgroep is die expliciet groeit. In het najaar heb ik een aantal vragen gehad voor ouderen,
dementerenden. Dit is een doelgroep die wij graag ontvangen op onze boerderij, maar nog echt in de kinderschoenen staat. Onder onze
huidige cliënten zijn al een aantal ouderen en het activiteiten aanbod kunnen we hier goed op aansluiten. 

 Overzicht deelnemers:

Cliënten Ikzelf SOVAK

 1 Januari 2020 4 9

Aantal ingestroomd 5 -

Aantal uitgestroomd - 1

31 december 2020 9 8

In augustus heb ik een telefoontje gekregen van de ABG gemeente (Alphen-Chaam, Baarle Nassau en Gilze en Rijen). Afdeling Jeugdzorg.
Ze hadden een casus waar ze helemaal mee vastliepen. Een jongen van 10 jaar die behoefte had aan dagopvang op een zorgboerderij. De
jongen is geschorst van onderwijs en staat op de wachtlijst voor een klinische opname. De vraag was of wij deze jongen, dus tijdelijk, op
konden vangen, met ondersteuning vanuit Stichting de AS, dit omdat ik niet SKJ geregistreerd ben. Dagelijks wordt de jongen door een
begeleider opgehaald bij zijn ouders. Samen komen ze naar de boerderij. De jongen krijgt de hele dag 1 op 1 ondersteuning van de
medewerker die in dienst is van Stichting de As. Zij gaan samen ook weer naar huis. Ik ben niet betrokken bij evaluaties, overleg vormen
of rapportages. Wel sparren we samen veel over zorg. 

Deze samenwerking zijn we aangegaan. Ik werk dus in principe niet met cliënten die vallen onder jeugd, maar ik werk wel volgens vraag
gestuurde zorg. En dit vraagt soms ook om buiten de reguliere kaders te kijken en te kijken naar mogelijkheden. In dit geval kan ik goed
de kwaliteit en veiligheid waarborgen en is dit ook doorgesproken met gemeenten, ouders, SZZ en Stichting de As. Daardoor is dit een
succes verhaal gebaseerd op vraag gestuurde zorg. 

Inmiddels is de jongen opgenomen binnen een instelling waarin hij op de juiste plek een passende behandeling krijgt aangeboden. Fijn
voor hem, voor zijn ouders en hopelijk kan men hier resultaten boeken waarmee de jongen verder kan groeien. 
Voor ons was het �jn om deze jongen een, tijdelijke, dagbesteding te kunnen bieden. Wel zijn wij tot de conclusie gekomen dat wij onze
doelgroep niet gaan uitbreiden met jeugd. De vraag die deze doelgroep stelt is zo speci�ek dat wij hier niet aan kunnen voldoen. Voor
incidentiele en concrete hulpvragen sta ik altijd open. 

Zoals al eerder benoemd krijgen we diverse vragen. In de afgelopen maanden heb ik meerdere vragen gekregen voor ouderen. Door de
sterke groei die we dit jaar doorlopen hebben, en de corona pandemie, die ervoor zorgt dat ik in de kantine 1.5 meter afstand moet houden,
hebben we een wachtlijst. Hierdoor heb ik alle ouderen nu naar collega zorgboeren moet verwijzen. Dit vind ik zo lastig. Al jaren willen we
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groeien, we krijgen nooit aanmeldingen en nu zitten we vol. Door regelmatig overleg met Harm en Joelle (begeleider SOVAK) hebben we
toch besloten om nu niet verder te groeien. 

Wel hebben we nog ambities, maar hiermee willen we wachten tot de nieuwe loods gebouwd is. 

Momenteel bieden we alleen dagbesteding, begeleiding Groep. Dit kan via WMO, WLZ of PGB.

We bieden zorg voor mensen via onderaannemerschap met verschillende zorgaanbieders (Stichting Prisma, Stichting Amarant en
Stichting de As), we hebben een samenwerkingsovereenkomst met SOVAK en een contract met SZZ. 

Tijdens de aanname van een cliënt kijken wij niet naar het zorgzwaarte pakket. Wij vragen en kijken naar het gedrag, de hulpvraag en
begeleidingsbehoefte van een cliënt. 

Wanneer wij inschatten dat de persoon past in de groep en wij de juiste ondersteuning kunnen bieden komt iemand een stage periode
mee werken. Op basis hiervan wordt bepaald of de boerderij een passende plaats is of niet. 

Wanneer je op basis van de zorgzwaarte indiceert, ga je uit van een cijfer op papier. Dit zegt niets over de persoon en de kansen die hij kan
krijgen op de boerderij. 

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

4.2 Conclusies m.b.t. deelnemers

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van de deelnemersgroep en wijzigingen hierin.

Eigenlijk is de conclusie dat het draait als een tierelier. We hadden ons voorgenomen om te gaan groeien in 2020 en dat is gelukt!

We zijn dusdanig gegroeid dat we momenteel moeite hebben om iedereen passend werk aan te bieden. Dit omdat diegene die instromen
allemaal mensen zijn met veel vaardigheden. Vandaar nu de wachtlijst. 

Omdat we zo een onrustig jaar met SOVAK achter de rug hebben, en dit ons zoveel onrust en onzekerheid heeft gegeven hebben we een
geconcludeerd dat de onrust die we momenteel kunnen voelen vooral voortkomt uit het zoeken naar stabiliteit en zekerheid. Zekerheid in
cliënt aanbod en �nanciën. 

Voor 2021 hebben we dan ook de volgende conclusies getrokken:

- We gaan met SOVAK in overleg om oplossingen te vinden voor de onrustige situatie. Staan onze neuzen nog het zelfde? Streven we
dezelfde visie na? Voor de korte, maar zeker ook voor de lange termijn. 

- We willen de mogelijkheid onderzoeken om de doelgroep verder uit te breiden met ouderen. Hiervoor zijn we bezoeken aan het brengen
bij collega zorgboeren, gesprekken met SZZ etc. 

 

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp is 1 actie opgenomen in de actielijst.

4.3 Personeel

Een beschrijving van hoe het afgelopen jaar is gegaan met het personeel op de zorgboerderij.
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Wij hebben zelf dit jaar een BBL leerling aangenomen die de opleiding Veehouderij in Goes volgt. Ze is eerste jaars en we hebben haar
voor twee leerjaren aangenomen.

En wat een goede keuze! Zij ondersteund ons in de melkveehouderij en neemt hierdoor bij Harm en mij werk uit handen, die tijd kunnen we
steken in de zorgboerderij, het gezin of het huishouden. 

In de zorgboerderij is er ook wel wat veranderd. 

Jos, de vaste begeleider heeft afscheid genomen. Dit in het begin van het jaar. Het was al duidelijk dat Joelle, de afgestudeerde BBL
leerling, zijn plek zou gaan overnemen. Dit was goed voorbereid en deze overgang is dan ook heel soepel verlopen. 
Gaanderweg het jaar is ook onze andere begeleider gaan solliciteren. Stefan, heeft per 1 oktober een ander baan gevonden. Jammer, maar
hij kwam maar 1 dag per week bij ons. Dit maakt dat de hulpboeren hem als persoon wel missen, maar hij had hier geen persoonlijk
begeleiderschap of andere neventaken die overgenomen moesten worden. 

Vanuit SOVAK is de plaats van Stefan intern opgevuld. Nicolette, een medewerker die hier jaren geleden ook al heeft gewerkt, heeft nu
zijn plaats weer ingenomen. Fijn. Wij kennen haar, zij kent (het gros) van de deelnemers en het werk is ook niet onbekend. 

Met het personeel van SOVAK heb ik geen functioneringsgesprekken, maar wel dagelijks gesprekken over de inhoud van zorg, hoe het met
iemand gaat, wat ik zie, voel en/ of ervaar. Indien nodig heb ik hierover contact met de manager zorg. 

Eerlijkheidshalve moet ik toegeven dat dit laatste dit jaar niet is gelukt. Simpelweg omdat ik geen contact krijg met de manager en de
sfeer tussen ons ook niet dusdanig was dat we hier gesprekken over zouden voeren. Daarnaast heb ik er alles aan geprobeerd te doen om
het personeel te informeren over de situatie omtrent SOVAK en ons, maar hen hierin geen rol of deelname in te laten hebben. Puur om
hen niet in een loyaliteitscon�ict te brengen. 

Ondanks dat ik erg mijn best doe om een �jn werkklimaat te organiseren zie ik dat het con�ict met SOVAK ook iets vergt van de
medewerkers. Zowel Harm als ik proberen hier met hen over in gesprek te gaan. Het doet verdriet om te zien dat iedereen lijdt onder dit
nare con�ict. Het is goed als het afgelopen is, voor iedereen. 

 

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

4.4 Stagiairs

Een beschrijving van hoe het afgelopen jaar is gegaan met de stagiairs op de zorgboerderij.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

4.5 Vrijwilligers

Een beschrijving van hoe het afgelopen jaar is gegaan met de vrijwilligers op de zorgboerderij.

Al jaren ben ik op zoek naar vrijwilligers. Toen de corona crisis een aantal maanden bezig was werd ik benaderd door het VIP (Vrijwilligers
Informatie Punt), waar ik al jaren bij aangesloten ben, of zij mijn oproep voor vrijwilligers in de krant mochten plaatsen. Dit deden ze om
mensen in tijd van crisis te mobiliseren om iets voor een ander te betekenen.

Hierop heb ik 3 reacties gekregen van zeer geschikte mensen. 

In eerste instantie heb ik dit bij SOVAK aangegeven, want een vrijwilliger die in het verleden hier heeft gewerkt had ook een contract bij
SOVAK. Nu was dit heel moeilijk. De coordinator vrijwilligers wilde dit overleggen met de manager, en je raad het al, ik heb hier nooit
antwoord op gehad. 
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Na een aantal telefoontjes en mailtjes over en weer heb ik besloten de vrijwilligers zelf 'aan te nemen'. Van een collega zorgboer heb ik
een voorbeeld contract gekregen en ik heb met onze verzekeringsadviseur gezeten om de risico's door te nemen en af te dekken. 

Er is 1 vrijwilliger aangetrokken om zich te richten op de houtbewerking. Deze gaat in de 1 op 1 situatie hout klussen aanpakken. 

Er is 1 vrijwilligster aangetrokken (zij is inmiddels alweer gestopt, hier zo meer over) om in de moestuin te werken, met deelnemers die
daar op dat moment ook hun vraag hadden liggen. 

En er is 1 vrijwilligster aangetrokken om in de 1 op 1 situatie met de dieren te werken. Te snoezelen, te verzorgen en te knuffelen. 

Deze laatste vrijwilligster is gekomen vanuit een reïntegratie traject. Helaas is er bij haar een diagnose gesteld die er voor zorgt dat er
een hele intensieve behandeling is gestart. Hopelijk heeft dit in de toekomst voor haar veel baad, voor nu is ze er ziek en gaat het
ziekenhuis in en uit. Ik probeer contact met haar via mail en telefoon te onderhouden. 

Al eerder benoemde is dat er een vrijwilligers alweer gestopt is bij ons. Zij heeft in oktober, toen de corona besmettingen landelijk weer
opliepen aangegeven liever niet te komen. Heel terecht. 
In december heeft ze me gebeld en aangegeven dat de uitzending van haar man naar Estland eerder plaats gaat vinden. Hierdoor heeft ze
besloten om niet meer te komen. Prima keuze. Ik heb haar harstikke bedankt. Een klein cadeautje als bedankje en veel succes in Estland!

Verder is het team vrijwilligers stabiel. Ik heb inmiddels nog meer vrijwilligers die zich aangemeld hebben, maar momenteel heb ik hier
geen ruimte voor. In de corona tijd heb ik gewoon geen plaats in de kantine, maar daarnaast vind ik de tijd ook zo onrustig dat ik heb
besloten even de rust te bewaren en niet verder uit te breiden met nieuwe gezichten op het bedrijf. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

4.6 Conclusies m.b.t. personeel, stagiairs en vrijwilligers

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van de inzet en omgang met personeel, stagiairs en vrijwilligers.

De conclusie is dat ik zeer tevreden ben over ons team en het personeel beleid wat we nu voeren. 

De twee mensen die uit zijn gestroomd is logisch, prima en goed verlopen. 

De nieuwe medewerker vanuit SOVAK is enthousiast en zeer welkom. En de BBL leerling en Joelle zijn �jne, stabiele en kundige collega's.

In het afgelopen jaar hebben Harm en ik veel geleerd over personeelsbeleid. Dit omdat we de leerling hebben aangenomen, maar zeker
ook omdat we ons aan het inlezen en oriënteren zijn geweest om zelf personeel aan te nemen. In afwachting van wat de toekomst gaat
brengen zal er volgend jaar mogelijk een heel ander personeelsbeleid zijn, namelijk dat wij een heel eigen team. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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5 Scholing en ontwikkeling

5.1 De opleidingsdoelen van afgelopen jaar

In de opleidingsdoelen beschrijft de zorgboer(in) hoe de kennis en vaardigheden van de begeleiders  op peil wordt gehouden. Door
veranderingen in doelgroepen of zorgzwaarte, veranderingen in wetgeving, etc. zal scholing regelmatig nodig zijn. Daarnaast is het onderling
uitwisselen van kennis, informatie en casuïstiek belangrijk voor de ontwikkeling van de zorgboer(in) en medewerkers.

Bij dit onderwerp gaat het om de kennis en vaardigheden, de opleidingen kunt u bij 5.2 beschrijven (in de kennisbank 8.5.2).

Ondanks het rare corona jaar hebben we met ons intervisie team toch gewoon bijeenkomsten gehad. Dan wel digitaal, maar we hebben
elkaar wel gesproken. Het is �jn om juist in die gekke, onzekere tijd met elkaar te sparren. Onderwerpen als wel of niet sluiten, hoe
contact houden met de hulpboeren en personele inzet zijn besproken. 

Ik heb (wel lang uitgesteld) toch mijn BHV herhaling kunnen volgen. 

Het is me niet gelukt om een medicatie cursus via SOVAK te volgen. Deze neem ik mee naar volgend jaar. Gelukkig is er in de medicatie
inname van hulpboeren ook niets veranderd, maar ik ben graag up to date. 

Binnen SOVAK heb ik aan kunnen sluiten over een dag waarin 1 cliënt centraal stond. Autisme, hechtingsproblematiek en disharmonisch
ontwikkelingspro�el stond hier centraal. Geen nieuwe informatie, maar wel een hele �jne opfrissing. 

Joelle en ik hadden ons ingeschreven voor een opleiding dag LVB vanuit Stichting MEE, maar helaas, deze is afgezegd. 

Tevens heeft er onlangs een ontruimingsoefening plaatsgevonden. Dit is voor ons als personeel ook altijd weer een leerzame dag. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

5.2 Opleidingen, trainingen, informatie- en intervisiebijeenkomsten

Een beschrijving van welke scholing afgelopen jaar is gevolgd, wie eraan hebben deelgenomen en of de scholing met goed gevolg is afgerond.

Opleiding hebben we niet gevolgd. 
Alleen de leerling volgt haar opleiding veehouderij. Deze is nog niet afgerond. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

5.3 Opleidingsdoelen komende jaren

Een beschrijving van de opleidingsdoelen voor de komende periode.

Ik wil graag de medicatie cursus volgen. 
Daarnaast hebben we de intervisie met collega zorgboeren al door gepland. 

Wanneer wij volgend jaar zelf personeel aan zouden gaan nemen, moet ik kritisch gaan kijken naar het opleidingsaanbod. We zullen dan
personeel moeten scholen in het administratie programma van SZZ. Daarnaast zal in het functioneringsgesprek met medewerkers
scholing aanbod komen. 
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Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

5.4 Conclusies m.b.t. scholing en ontwikkeling

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van scholing en ontwikkeling.

Veel cursus aanbod en bijeenkomsten zijn afgelast ivm corona. Jammer, maar begrijpelijk. 

We hebben voldaan aan alle opleidingseisen, maar het is niet gelukt om ons te verdiepen zonder dat hier een echte noodzaak voor was. 

Helaas hebben we ook met ons eigen team geen intervisie dag kunnen organiseren. Jaarlijks gaan we met ons team naar collega
zorgboeren, dit als team uitje, maar zeker ook met als doel eens te kijken in andermans keuken om dit kritisch af te kunnen zetten tegen
onze eigen bedrijfsvoering. 
Zodra Corona het toe laat zullen we dit uitje weer plannen. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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6 Terugkoppeling van deelnemers
De kwaliteit van de zorgverlening van zorgboeren wordt mede getoetst aan de hand van evaluatiegesprekken, inspraakbijeenkomsten en
deelnemerstevredenheidsmeting. De reacties van de deelnemers die hiermee worden verzameld, geven belangrijke informatie aan de
zorgboer(in).

6.1 Evaluatiegesprekken deelnemers

Elke deelnemer heeft jaarlijks een evaluatiegesprek met de begeleiding en eventuele betrokkenen waarin wordt besproken hoe de deelnemer
de zorg op de zorgboerderij ervaart en of de begeleidingsdoelen zijn behaald. In deze paragraaf wordt beschreven hoe de evaluatiegesprekken
zijn verlopen.

Helaas heb ik het afgelopen jaar niet alle evaluatie gesprekken en inspraak momenten volgens het schema kunnen doorlopen. Vanaf
maart zijn er een heel aantal maanden weggevallen, waardoor gesprekken afgezegd zijn. 

In het najaar heb ik met iedereen een evaluatie gesprek gehouden. Maar soms ook in aangepaste vorm. Het netwerk wat er voor koos om
toch niet bij de gesprekken aanwezig te zijn, of deels digitaal. 

Sommige gesprekken zijn wel 4 keer verplaatst, dit roept veel ongenoegen en onrust op. 

Ik probeer twee keer per jaar met iedereen een o�cieel werkgesprek te houden. Met twee cliënten is dit ook gelukt, de rest heeft er maar
1 gehad. In dat ene overleg hebben we het werkgesprek met het persoonlijk plan gecombineerd. De onderwerpen die aanbod komen zijn:

- de doelen uit het persoonlijk plan

- het werkgesprek waarin wordt o.a. besproken: * hoe gaat het met de cliënt

                                                                       * wat vindt hij van de werkzaamheden

                                                                        * hoe gaat het met de collega's

                                                                        * hoe gaat het met de begeleiding

                                                                        * wat wil je nog leren

Over het algemeen geven de evaluatie gesprekken een heel positief beeld van de zorgboerderij. Men is heel tevreden, er komen geen grote
aandachtspunten naar voren.

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

6.2 Conclusies uit de evaluatiegesprekken

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het verloop van de evaluatiegesprekken. Eventuele verbeterpunten zullen aan de
actielijst worden toegevoegd.

Conclusie is duidelijk dat ik niet alle gesprekken heb kunnen voeren zoals we dit alle jaren doen. Hopelijk kan dit volgend jaar, ondanks
Corona, wel gewoon doorgang vinden. 

Ik heb bij cliënten voorgesteld om alle gesprekken online te voeren. Dit heeft toch niet de voorkeur van deelnemers. Het blijkt toch
noodzakelijk om naast de verbale communicatie ook de non verbale communicatie goed over te brengen. 
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Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

6.3 Inspraakmomenten

Minimaal ieder kwartaal wordt er op de zorgboerderij een inspraakmoment gehouden. Hierbij krijgen alle deelnemers de gelegenheid om met
elkaar aan te geven wat ze graag anders of toegevoegd zouden willen zien op de zorgboerderij.

 

Ook hier kan ik concluderen dat het niet is gelukt om alle inspraakmomenten te houden. 

Door Corona zijn we maanden uit de running geweest, maar het is ook heel onrustig geweest met de aanwezigheid van de cliënten. Steeds
mensen die in isolatie of quarantaine moesten waardoor we soms de keuze hebben gemaakt om een overleg weer door te schuiven. 

Het maakt ook dat de onderwerpen van de inspraakmomenten heel anders waren. Normaal gesproken staan uitstapjes, de jaarlijkse bbq
en de feestdagen op de agenda, nu is er ook veel gesproken over afspraken omtrent looproutes, dragen van mondkapjes en de 1.5 meter
afstand bewaren. 

Voor het aankomende jaar hebben we een nieuwe planning voor de inspraak momenten gemaakt. We hebben afgesproken dat we deze
wel gaan houden, ook al zijn er mogelijk minder cliënten ivm corona. We kunnen proberen cliënten die thuis zitten deel te laten nemen via
Teams, maar de verwachting is dat dit niet reëel is. Wel zullen we de notulen uitwerken met aanvullende pictogrammen waardoor deze
voor iedereen makkelijker leesbaar is. 

Daarnaast hoop ik gewoon eigenlijk heel erg dat we de inspraak momenten gewoon doorgang kunnen laten vinden, met alle cliënten, en
met heel veel leuke agendapunten. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

6.4 Conclusies uit de inspraakmomenten

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het verloop van de inspraakmomenten. Eventuele verbeterpunten zullen aan de
actielijst worden toegevoegd.

Het verloop van de inspraak momenten is bemoeilijkt door Corona. 

Doordat we afstand moeten bewaren in de kantine, pauzeren we in twee groepen. Dit zorgt ervoor dat we tijdens de
deelnemersraadvergaderingen ook in twee groepen vergaderen. Hierdoor moet je als begeleider informatie doorgeven dan de ene groep
naar de andere. Omdat de groepen verdeeld zijn in de bubbels van SOVAK en 'mijn' groep, zien we een groot verschil in niveau en dus ook
in de inbreng van de vergaderingen. Het is aan ons om deze informatie goed aan te horen, te bundelen en over te dragen. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

6.5 Tevredenheidsmeting deelnemers

Ieder jaar wordt de tevredenheid van de deelnemers gemeten. De zorgboerderij kan hiervoor zelf een vragenlijst opstellen of gebruik maken van
bestaande instrumenten. De deelnemers kunnen de vragenlijst anoniem invullen.

We hebben dit jaar een tevredenheidsonderzoek gehouden. Bijna alle deelnemers hebben deze ingevuld. 
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We hebben de meting in het najaar gehouden. Net nadat de eerste deelnemers weer mochten komen op de boerderij. Andere jaren delen
we hem altijd in het voorjaar uit. Dit jaar hebben we wederom gekozen voor de methode van "vanzelfsprekend". De vragen van deze
methode hebben we aangepast aan onze doelgroep. 

Ik heb 16 onderzoeken uitgedeeld en 15 stuks terug gekregen. Hierover ben ik dan ook zeer tevreden. 

Onderwerpen die, oa, aanbod zijn gekomen zijn, zoals altijd:

- wat vind men van de begeleiding op de boerderij

- wat vind men van de werkzaamheden op de boerderij

- zijn er ontwikkel mogelijkheden voor de persoon zelf

Dit jaar was het beeld wat er uit de onderzoeken is gekomen overwegend positief. Men is tevreden over de zorg zoals wij die aanbieden.
Met name de begeleiding en ondersteuning die men ontvangt vind men erg prettig. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

6.6 Conclusies uit de deelnemerstevredenheidsmeting

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het verloop van de tevredenheidsmeting. Eventuele verbeterpunten zullen aan de
actielijst worden toegevoegd.

We waren dit jaar erg laat met de tevredenheidsmeting. Dit heeft alles met corona te maken. Voor volgend jaar wil ik gaan kijken om een
differentiatie te maken in de tevredenheidsmeting voor deelnemers met een lager en hoger ontwikkelingsniveau. Nu heb ik de indruk dat
het hogere niveau de tevredenheidsmeting een beetje betuttelend vind. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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7 Meldingen en incidenten
Op een zorgboerderij wordt geleefd en gewerkt in kleine of grote groepen, er wordt gewerkt met dieren en gereedschap. Daarbij kunnen
ongevallen of incidenten voorkomen. In dit hoofdstuk wordt beschreven wat er op de zorgboerderij is voorgevallen, hoe er met deze situaties is
omgegaan, wat er uit de analyse van de situatie kan worden geleerd en tot welke acties dit heeft geleid. Voor alle meldingen en incidenten
geldt dat de privacy van betrokkenen voorop staat. Wanneer om privacyredenen een melding of de toelichting daarop niet kan worden
gepubliceerd, heeft de zorgboer(in) in een bijlage verantwoording afgelegd. Deze bijlagen worden niet gepubliceerd.

Wanneer er geen meldingen en/of incidenten hebben plaats gevonden is er enkel een conclusie beschreven.

7.1 Ongevallen en bijna ongevallen

Alle ongevallen en bijna ongevallen moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan wat er is voorgevallen en hoe
hiermee om is gegaan. Door in te zoomen op een enkel ongeval of een reeks van kleine ongevallen kan inzicht worden verkregen in de oorzaak
en eventuele verbeteringen worden ingezet.

Gelukkig hebben we dit jaar geen ernstige ongelukken gehad:

In het begin van het jaar heeft een cliënt, thuis op de woning, een velletje van zijn duim afgetrokken. Dit is een vervelend wondje. Het gaat
slecht dicht. Zeker omdat hij het moeilijk vind om een pleister om te houden. Het werken met de dieren is dan niet hygiënisch. Dagelijks
starten we de dag met het verzorgen van het wondje, betadiene erop, een gaasje met een vinger condoom. We proberen hem latex
handschoenen aan te geven, maar dit accepteert hij niet altijd, en zeker niet de hele dag. 

11 maart: 1 van mijn cliënten glijdt uit op de voorvloer van de nieuwe stal. Het is bekend dat deze gevlinderde betonvloer glad is wanneer
hij nat is. Toen hij weer opstond pakte hij naar zijn rug/stuitje. We hebben hem alternatieve werkzaamheden aangeboden en ouders
hierover geïnformeerd. Aan het einde van de dag hadden we niet de indruk dat hij nog veel pijn had, hij had zelf zijn werkzaamheden
hervat. 

Nov.: Onlangs hebben twee cliënten samen gewerkt. Ze waren samen bezig met een bout los te draaien. De een liet een sleutel te vroeg
los, waardoor de ander met zijn vinger geklemd werd. Deze had een sneetje in de vinger. Het wondje hebben we verzorgd met betadine en
een pleister. De collega die de sleutel te vroeg los had gedraaid voelde zich enorm opgelaten en schuldig.  Met zijn drieëen zijn we hier
over het gesprek aangegaan. 

 

 

 

 

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

7.2 Medicatie

Op de zorgboerderij worden medicijnen verstrekt en/of toegediend wanneer de begeleiding daarvoor bevoegd en bekwaam is. Het kan ook zo
zijn dat een deelnemer zelf medicijnen meeneemt en inneemt gedurende het verblijf op de zorgboerderij. Wanneer er een incident plaatsvindt
rondom de medicatie moet dit worden vastgelegd. Door in te zoomen op een incident kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele
verbeteringen worden ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.
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7.3 Agressie

Alle agressie-incidenten moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan wat er is voorgevallen en hoe hiermee om is
gegaan. Door in te zoomen op een incident kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele verbeteringen worden ingezet.

Net voor de carnaval hebben twee cliënten van SOVAK een aanvaring met elkaar. Dit uit zich in mopperen en de een beschuldigd de ander
van het uitdelen van een schop. We praten dit uit met de cliënten, de begeleidster vult een MIC in binnen SOVAK, en we kijken naar de
aanleiding. Spanningsopbouw omtrent de aankomende carnavalsdagen en miscommunicatie lijkt de grootste aanleiding. 

Er werkt een deelneemster bij ons met hechtingsproblematiek. Aantrekken en afstoten van contacten past bij de problematiek. Dit zorgt
soms ook voor con�ict situaties met collega's of begeleiding. Dit blijft beperkt bij verbale agressie, waarin ik eigenlijk agressie al een te
groot woord vind. Wanneer er grensoverschrijdend gedrag plaats vindt vult de begeleidster een MIC in. Altijd gaan we met de cliënt in
gesprek. Ook hebben we regelmatig onderling overleg mbt deze problematiek. Er is ook nauw contact met de begeleiding van wonen en de
gedragsdeskundige. Open en transparante communicatie tussen de begeleiders onderling is essentieel.

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

7.4 Ongewenste intimiteiten

Alle incidenten rondom ongewenste intimiteiten moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan wat er is voorgevallen
en hoe hiermee om is gegaan. Door in te zoomen op een incident kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele verbeteringen
worden ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

7.5 Strafbare handelingen

Alle incidenten rondom strafbare handelingen moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan wat er is voorgevallen en
hoe hiermee om is gegaan. Door in te zoomen op een incident kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele verbeteringen worden
ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

7.6 Klachten

Alle klachten moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan welke klachten zijn ingediend en hoe hiermee om is
gegaan. Door in te zoomen op een klacht kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele verbeteringen worden ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

7.7 Conclusies uit meldingen en incidenten

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het ontstaan en afhandelen van meldingen en incidenten. Eventuele
verbeterpunten zullen aan de actielijst worden toegevoegd.

Voor de cliënten die rechtstreeks onder mijn verantwoording vallen zijn er geen meldingen gedaan. 

Voor de cliënten die via SOVAK komen zijn een aantal MIC meldingen gedaan. Deze worden daar verzameld en beoordeeld. Indien nodig
koppelen we dit terug in een team overleg. De incidenten hebben hier nog geen aanleiding toe gegeven. 
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Gelukkig kunnen we wel concluderen dat de incidenten (met uitzondering de incidenten die voorkomen uit gedrag) eenmalig zijn. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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8 Acties
Werken aan kwaliteit is een continu proces, waarbij alle stappen die genomen worden om de situatie op peil te houden of te verbeteren kunnen
worden vastgelegd in een actie. De actielijst is een belangrijke weergave van de activiteiten van de zorgboerderij in het algemeen en op het vlak
van kwaliteit.

8.1 Voortgang actielijst, afgesloten acties

In het afgelopen kalenderjaar zijn onderstaande acties uitgevoerd. Waar nodig heeft de zorgboer(in) een toelichting gegeven op de uitvoering
van de actie.

Actualisatie van de RI&E

Geplande uitvoerdatum: 23-08-2020

Actie afgerond op: 21-11-2020  (Afgerond)

Toelichting: een passende RI&E gevonden in ingevuld.

Samenwerking met SOVAK en verantwoording bij begeleiding van andere deelnemers als de 'eigen' deelnemers beschrijven in
jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 29-02-2020

Actie afgerond op: 21-11-2020  (Afgerond)

Toelichting: Dit blijft terug keren tot het nieuwe contract met SOVAK getekend is.

Aanpassen contract m.b.t. het vastleggen van verantwoordelijkheden van de ondersteuning.

Geplande uitvoerdatum: 02-06-2020

Actie afgerond op: 21-11-2020  (Afgerond)

Toelichting: is nog niet afgerond. Helaas. Gaat mee naar volgend jaar. Ik ben hier actief mee bezig om in contact
met SOVAK te blijven omtrent dit onderwerp.

Updaten Kwaliteitssysteem

Geplande uitvoerdatum: 23-08-2020

Actie afgerond op: 21-11-2020  (Afgerond)

Toelichting: We hebben actief gewerkt aan dit doel dit jaar en zullen we zeker ook in 2021 blijven doen.

Deelnemersraadvergadering

Geplande uitvoerdatum: 23-08-2020

Actie afgerond op: 21-11-2020  (Afgerond)

Toelichting: Wegens de corona crisis hebben we deze planning niet kunnen volgen. Toch zijn er inspraak
momenten geweest. De notulen hiervan kunt u op vraag inzien.
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Netwerken met gemeenten en overige derden.

Geplande uitvoerdatum: 29-11-2020

Actie afgerond op: 21-11-2020  (Afgerond)

Toelichting: In januari 2020 heeft er een gesprek plaatsgevonden met de gemeente waardoor het beschermd
wonen op de boerderij weer nieuw leven is ingeblazen. Dit heeft ervoor gezorgd dat we opnieuw met
plannen en gesprekken zijn begonnen met derden. In januari 2020 dan ook met de Raad van Bestuur
van SOVAK om tafel.

Kijken wat de mogelijkheden zijn om het netwerk een keer mee te laten draaien in de zorg.

Geplande uitvoerdatum: 23-08-2020

Actie afgerond op: 21-11-2020  (Afgerond)

Toelichting: Alle ouders hebben deze mogelijkheid gekregen. Er zijn twee ouder paren die hier gebruik van hebben
gemaakt. Omdat we de betrokkenheid van netwerk heel belangrijk vinden hebben we de nieuwsbrief
geïntroduceerd. Deze wordt heel enthousiast ontvangen.

Controleren brandblussers

Geplande uitvoerdatum: 23-08-2020

Actie afgerond op: 24-08-2020  (Afgerond)

Oefening calamiteitenplan

Geplande uitvoerdatum: 11-06-2020

Actie afgerond op: 21-11-2020  (Afgerond)

Toelichting: Door de corona crisis is dit vooruitgeschoven maar in december vind deze oefening dan toch echt
plaats.

De moestuin functioneler maken

Geplande uitvoerdatum: 11-06-2020

Actie afgerond op: 29-06-2020  (Afgerond)

Toelichting: Door het 'aannemen' van een vrijwilligster wordt de moestuin optimaler benut. We kunnen er nog veel
leren, maar zijn wel goed bezig!

Ouders informeren over de mogelijkheden van het paardrijden en de risico's die ze hierbij lopen. Ontwikkelen van een brief waarin zij
tekenen voor deze risico's.

Geplande uitvoerdatum: 02-06-2020

Actie afgerond op: 10-04-2020  (Afgerond)

Tevredenheidonderzoek deelnemers

Geplande uitvoerdatum: 28-02-2020

Actie afgerond op: 21-09-2020  (Afgerond)

Toelichting: Ik het tevredenheidsonderzoek uitgevoerd. Minimale respons vanuit het netwerk. Goed resultaat
vanuit de deelnemers. Samenvatting en terugkoppeling moet ik nog maken.
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jaarplanning evaluatie gesprekken plannen

Geplande uitvoerdatum: 11-02-2020

Actie afgerond op: 30-06-2020  (Afgerond)

Toelichting: Zie bijlage Door de COVID-19 pandemie is het niet mogelijk geweest de evaluaties in de eerste
periode van het jaar plaats te laten vinden.

Goede invulling geven aan het pensioen van Jos, onze vaste begeleider. Hij gaat in mei 2020 met pensioen.

Geplande uitvoerdatum: 01-03-2020

Actie afgerond op: 10-04-2020  (Afgerond)

Toelichting: We hebben een heerlijk afscheid gehad voor Jos. Een receptie waarin veel genodigden aanwezig
waren. Leuke attenties, cadeau's en een ABC met de deelnemers. Jos, en wij ook, hebben genoten!

Vinden van een passende vrijwilliger voor de houtbewerkingsactiviteiten.

Geplande uitvoerdatum: 16-12-2019

Actie afgerond op: 29-06-2020  (Afgerond)

Toelichting: Door een advertentie van het VIP (vrijwilligers informatie punt) hebben er twee vrijwilligers contact
met ons opgenomen. Fijn! Hopelijk kunnen we lang genieten van hun diensten.

Eigen maken van het kwaliteitssysteem en de applicatie ONS

Geplande uitvoerdatum: 16-12-2019

Actie afgerond op: 29-06-2020  (Afgerond)

Toelichting: Het doel laten we staan. Ik heb niet het idee dat ik ONS al volledig eigen heb gemaakt. Er valt nog
veel te leren.

De schriftelijk toetsing jaarverslag 2019 is uitgevoerd en nog niet akkoord. Verwerk de opmerkingen die door de auditor aan uw
Jaarverslag zijn toegevoegd en dien opnieuw uw Jaarverslag in ter beoordeling. Aanvullen Jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 04-03-2020

Actie afgerond op: 26-02-2020  (Afgerond)

Schrijf uw jaarverslag over 2019 en dien deze in ten behoeve van de beoordeling. Indienen Jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 29-02-2020

Actie afgerond op: 05-02-2020  (Afgerond)

jaarplanning evaluatie gesprekken maken

Geplande uitvoerdatum: 31-01-2020

Actie afgerond op: 28-01-2020  (Afgerond)
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Actualisatie BHV

Geplande uitvoerdatum: 31-01-2020

Actie afgerond op: 28-01-2020  (Afgerond)

Toelichting: De herhalingscursus staat gepland op 28 maart 2020

Medicatie overzicht, paspoort en afspraken hieromtrent digitaal in ONS zetten.

Geplande uitvoerdatum: 24-12-2019

Actie afgerond op: 29-01-2020  (Afgerond)

Het werken met ONS en KWAPP mezelf eigen maken en deze gaan zien als een hulpmiddel voor de zorg en niet als een belemmering.

Geplande uitvoerdatum: 18-12-2019

Actie afgerond op: 28-01-2020  (Afgerond)

Controleren EHBO doos

Geplande uitvoerdatum: 16-12-2019

Actie afgerond op: 28-01-2020  (Afgerond)

Functioneringsgesprekken

Geplande uitvoerdatum: 16-12-2019

Actie afgerond op: 28-01-2020  (Afgerond)

'Karen Zorgt' introduceren op de boerderij

Geplande uitvoerdatum: 16-12-2019

Actie afgerond op: 28-01-2020  (Afgerond)

Toelichting: Ik heb me ingelezen in de mogelijkheden van Caren zorgt. Harm en ik hebben besloten om deze
applicatie voorlopig niet te introduceren. Dit omdat het veel tijd gaat kosten om me hierin te
verdiepen en ik überhaupt nog veel te leren heb in ONS.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

8.2 Voortgang actielijst, openstaande acties

Hieronder staan de geplande acties van de zorgboerderij. Wanneer een actie is uitgesteld of gewijzigd heeft de zorgboer(in) een toelichting
beschreven.

Aanpassen contract m.b.t. het vastleggen van verantwoordelijkheden van de ondersteuning.

Geplande uitvoerdatum: 28-01-2021
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Samenwerking met SOVAK en verantwoording bij begeleiding van andere deelnemers als de 'eigen' deelnemers beschrijven in
jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 28-01-2021

Controleren EHBO doos

Geplande uitvoerdatum: 31-01-2021

Deelnemersraadvergadering

Geplande uitvoerdatum: 28-02-2021

Maak i.v.m. wijzigingen in de norm een planning om uw werkbeschrijving te voltooien en voeg eventueel acties toe, zie Nieuwsbrief
Kwaliteit Laat Je Zien 27.

Geplande uitvoerdatum: 28-02-2021

Tevredenheidonderzoek deelnemers en aanpassen dat hij voor alle doelgroepen inpasbaar is.

Geplande uitvoerdatum: 09-04-2021

Vrijwilligers gaan zoeken voor de ouderen zorg

Geplande uitvoerdatum: 10-04-2021

kennismaken met WMO consulenten ouderen zorg van Gemeente Gilze en Rijen

Geplande uitvoerdatum: 10-04-2021

Ouderen zorg zowel praktisch als theoretisch vorm gaan geven

Geplande uitvoerdatum: 10-04-2021

Verdeling van overhead taken met het personeel wat in april instroomt.

Geplande uitvoerdatum: 01-05-2021

De norm m.b.t. de VOG is gewijzigd. Ga na of u aan de huidige norm voldoet. Zie ook Nieuwsbrief Kwaliteit Laat Je Zien 29 van 29-01-21.

Geplande uitvoerdatum: 01-05-2021
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Deelnemen aan een medicatie cursus

Geplande uitvoerdatum: 24-06-2021

Functioneringsgesprekken

Geplande uitvoerdatum: 28-06-2021

Actualisatie BHV

Geplande uitvoerdatum: 28-06-2021

Eigen maken van het kwaliteitssysteem en de applicatie ONS

Geplande uitvoerdatum: 29-06-2021

Controleren brandblussers

Geplande uitvoerdatum: 24-08-2021

Toekomstige verbouwing: werkbeschrijving aanpassen: RI&E, noodplan en plattegrond . Stand van zaken beschrijven in JV 2021

Geplande uitvoerdatum: 01-11-2021

Oefening calamiteitenplan

Geplande uitvoerdatum: 30-12-2021

Netwerken met gemeenten en overige derden.

Geplande uitvoerdatum: 30-12-2021

Actualisatie van de RI&E

Geplande uitvoerdatum: 30-12-2021

Onderzoeken van de mogelijkheid om de doelgroep te verbreden met ouderen

Geplande uitvoerdatum: 30-12-2021

Updaten Kwaliteitssysteem

Geplande uitvoerdatum: 31-12-2021
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jaarplanning evaluatie gesprekken plannen

Geplande uitvoerdatum: 24-01-2022

Verlengen zoonose certi�caat

Geplande uitvoerdatum: 28-01-2022

Actualiseer uw werkbeschrijving en dien deze in ten behoeve van de audit Indienen werkbeschrijving

Geplande uitvoerdatum: 11-10-2022

Rond de audit af voor de uitvoerdatum, bereid u voor op de audit (zie de kennisbank voor het auditprogramma) Audit

Geplande uitvoerdatum: 11-12-2022

Verlengen zoonose certi�caat

Geplande uitvoerdatum: 10-01-2021

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 19-01-2021 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2021

Aanpassen 'Klachtenreglement cliënten zorgboerderijen' en publiceren op zorgboeren.nl, zie nieuwsbrief Kwaliteit Laat je Zien 23.

Geplande uitvoerdatum: 31-07-2020

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 24-01-2021 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2021

Toelichting: Veel te laat, maar dan toch aangepast!

jaarplanning evaluatie gesprekken plannen

Geplande uitvoerdatum: 10-01-2021

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 24-01-2021 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2021

Schrijf uw jaarverslag over 2020 en dien deze in ten behoeve van de beoordeling. Indienen Jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 28-02-2021

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 24-01-2021 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2021

de tevredenheidsmeting aanpassen zodat hij voor alle doelgroepen passend is

Geplande uitvoerdatum: 24-05-2021

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 24-01-2021 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2021
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Kijken naar de mogelijkheden om de doelgroep uit te breiden met deelnemers uit de WMO en verslavingszorg

Geplande uitvoerdatum: 24-07-2021

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 24-01-2021 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2021

Toelichting: Dit doel nemen we mee naar volgend jaar. De gesprekken met de gemeente zijn in januari 2020
nieuw leven ingeblazen. Hier gaan we op verder borduren.

medicatie cursus volgen

Geplande uitvoerdatum: 30-12-2021

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 24-01-2021 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2021

De schriftelijk toetsing jaarverslag 2020 is uitgevoerd en nog niet akkoord. Verwerk de opmerkingen die door de auditor aan uw
Jaarverslag zijn toegevoegd en dien opnieuw uw Jaarverslag in ter beoordeling. Aanvullen Jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 15-02-2021

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 07-02-2021 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2021

De schriftelijk toetsing jaarverslag 2020 is uitgevoerd en nog niet akkoord. Verwerk de opmerkingen die door de auditor aan uw
Jaarverslag zijn toegevoegd en dien opnieuw uw Jaarverslag in ter beoordeling. Aanvullen Jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 23-02-2021

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 11-02-2021 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2021

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 10 acties opgenomen in de actielijst.

8.3 Conclusies m.b.t. de actielijst

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het plannen en tijdig uitvoeren van acties. Eventuele verbeterpunten zullen aan
de actielijst worden toegevoegd.

Ik baal er een beetje van dat de actie om de verantwoording van zorg vast te leggen in het contract met SOVAK nog steeds niet geregeld
is. Hopelijk is in dit verslag, de reden waarom, wel duidelijk geworden. 

Verder lopen de acties eigenlijk best goed. Ik kan wel concluderen dat ik tevreden ben met de acties die ik heb uitgezet en het verloop
hier van. 

In 2021 gaan we met personeel werken waardoor er nog wel uitdagingen op mijn pad komen. Het zou zomaar eens kunnen dat er later nog
acties toegevoegd worden. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp is 1 actie opgenomen in de actielijst.



Jaarverslag 1109/'t Raakeind 11-02-2021, 11:23

Pagina 35 van 37

9 Doelstellingen
In dit hoofdstuk beschrijft de zorgboer(in) wat de toekomstplannen zijn voor de zorgboerderij.

9.1 Doelstellingen voor de komende vijf jaar

Terwijl ik dit aan het schrijven ben, is het inmiddels januari 2021. En wat is er veel veranderd in de afgelopen twee weken. 

We hebben een �jn gesprek met SOVAK gehad. We hebben alle ongenoegens naar elkaar uitgesproken. Hopelijk zijn nu (echt) alle
hobbels weg. Zowel wij als SOVAK hebben een voorstel voor contract opgesteld. Op 29 januari hebben we een vervolg overleg waarin we
gaan proberen de grote lijnen van het contract op te stellen. Daarna moeten we het nog over de inhoud van het contract gaan hebben. Wat
zijn de verwachtingen over en weer, de verantwoording van zorg, overlegstructuren etc. Harm en ik hebben goede hoop. 

SOVAK heeft aangegeven dat zij in hun contract inieder geval aan willen geven dat ze zich voor de komende 3 jaar aan ons verbinden. In
mijn doelstelling van de komende vijf jaar is dit iets om mee te nemen. Wat na drie jaar? 

Daarnaast hebben we vorige week besloten om onze zorgboerderij te gaan verbreden met een groep ouderen, licht dementerenden. Dit
gaan we twee dagen per week doen. Voor de komende vijf jaar gaan we afwachten hoe deze groep zich ontwikkeld. 

Daarnaast hoop ik dat we dit jaar eindelijk duidelijkheid krijgen over de vergunning met betrekking op beschermd wonen. Dit zou in houden
dat we de woonunit kunnen gaan plaatsen en inrichten. Nu de verbreding met ouderen er tussen komt, verschuift dit even naar de middel
lange termijn. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

9.2 Doelstellingen voor het komende jaar

Voor dit jaar staat op de planning om de verbreding met de ouderen zorg goed te gaan laten draaien. Kwalitatief hoogwaardige zorg
leveren. 

Daarnaast is het voor mij een uitdaging om een goed werknemerschap weg te gaan zetten voor het personeel dat we gaan aannemen.
Nieuwe kennismakingen met de WMO consulenten voor de ouderen zorg, ons als stage bedrijf uitbreiden van alleen agrarisch naar ook
zorg en meer vrijwilligers zoeken voor de ouderen zorg. 

Genoeg voor het komende jaar dus!

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 2 acties opgenomen in de actielijst.

9.3 Plan van aanpak

Om de doelstellingen te realiseren beschrijft de zorgboer(in) concrete stappen die worden toegevoegd aan de actielijst.

Stap voor stap ga ik de ouderen zorg vorm geven. 

We zijn nu bezig met de kennismakingsgesprekken met de ouderen. Daarnaast moeten we een aantal praktische zaken organiseren
(goede stoelen aanschaffen), kantine rollator vriendelijk maken en het activiteiten aanbod aanpassen. 

We hebben er zin in!



Jaarverslag 1109/'t Raakeind 11-02-2021, 11:23

Pagina 36 van 37

Acties
Aan de hand van dit onderwerp is 1 actie opgenomen in de actielijst.
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Overzicht van bijlagen
Er zijn geen bijlagen voor deze locatie.


